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Abstract (en)
[origin: WO9010754A1] A self-propelled utility vehicle for cleaning beaches comprises a vehicle chassis (4) which includes at least one front axle
(2) and one rear axle (3). A refuse collector (12) is arranged between said axles. The vehicle (1) is suitable for use in a wide range of applications.
To this end, the vehicle chassis (4), on which wheels (5) are fitted, has a central rectangular opening (9) between the front axle (2) and the rear axle
(3). The refuse collector (12) is adjustably mounted in this opening (9) and can be moved between an operating position touching the ground (13)
and a standby position above the ground (13). A collecting container (37) for the refuse picked up is located behind the refuse collector (12) viewed
in the direction of motion.

Abstract (de)
Es weist einen Fahrzeugrahmen (4) auf, der wenigstens eine Vorder-(2) und Hinterachse (3) umfaßt. Dazwischen ist ein Müllaufnehmer (12)
angeordnet. Das Fahrzeug (1) soll vielseitig einsetzbar sein. Der mit Rädern (5) bestückte Fahrzeugrahmen (4) verfügt deshalb zwischen der
Vorder- (2) und Hinterachse (3) über eine mittige, rechteckige Öffnung (9). Der Müllaufnehmer ist in dieser Öffnung (9) verstellbar gelagert und zwar
aus einer dem Boden (13) berührenden Betriebsstellung in eine vom Boden (13) abgehobene Bereitschaftsstellung. In Fahrtrichtung gesehen hinter
dem Müllaufnehmer (12) befindet sich ein Sammelbehälter (37) für den aufgenommenen Müll.
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